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                                                           Protokół Nr XLIV.2014 

 z sesji  Rady Gminy Zagrodno  odbytej 10 września 2014 r.  w świetlicy remizy Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Zagrodnie.    

 

Obrady trwały od godziny 8.oo do godziny 9.oo. 

 

W sesji uczestniczyło  14 radnych na stan 15; radny nieobecny  Mateusz Korczowski. 

 

Ponadto udział wzięli: 

-------------------------------  

1/  Mieczysław Słonina  - wójt gminy 

2/  Urszula Kindler  - sekretarz  gminy 

3/ Violetta Piętoń  - skarbnik gminy 

4/  Marian Tarnowski  - radca prawny 

5/ Anna Lisowska  - sołtys wsi  Olszanica 

6/ Czesław Gap   - sołtys  Zagrodno Osiedle 

7/ Anna Senko   - sołtys wsi  Radziechów 

8/ Leon Wijatyk   - sołtys wsi Jadwisin 

9/ Jan Orzech   - sołtys wsi  Grodziec 

10/Piotr Siwak   - sołtys wsi Łukaszów 

11/Maria Tarnowska  - insp. Urzędu Gminy  

12/Bernadyna Siemianowska - kierownik Gminnego Ośrodka   Pomocy Społecznej 

     w  Zagrodnie  

 

Listy  obecności  stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu.  

 

Do pkt 1. 

 

Obradom przewodniczył przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski, który po dokonaniu 

otwarcia i powitaniu zebranych stwierdził ich prawomocność. Poinformował, że radni wraz z zawia-

domieniami na sesję  otrzymali porządek obrad, a następnie go odczytał: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności w okresie między sesjami.  

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Zajęcie stanowiska w sprawie zmiany systemu oświetlenia ulicznego na ledowe w Gminie Za-

grodno. 

5. Ocena działalności  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zagrodnie za I-półrocze 2014 r. 

6. Podjęcie uchwał: 

- w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 r., 

- w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

w obrębie Radziechów. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Sprawy różne. 
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10. Zamknięcie sesji.  

 

Do pkt 2. 

Wójt gminy Mieczysław Słonina złożył sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między sesjami. 

Poinformował, że: 

1/  Rusza  plebiscyt  Dolnośląska Wieś 2014.  Przekazał  sołtysom i radnym informację w  tej sprawie. 

Zachęcił sołectwa do udziału w plebiscycie. 

2/  Kampania wyborcza jest w toku  i zaczyna przybierać nieciekawe forum. 

3/  Ogłoszono postępowanie  przetargowe na przebudowę drogi w miejscowości Zagrodno - działki nr 

599 i 651. 

4/  Rozstrzygnięto postępowanie przetargowe oraz podpisano umowy na: 

-  wymianę pokrycia dachu, remont elewacji budynku Szkoły Podstawowej w Radziechowie , wyko-

nawca Żuraw Mieczysław Usługi Ogólnobudowlane Żuraw, 

-  modernizację drogi  dojazdowej do gruntów rolnych  w miejscowości Radziechów  , wykonawca 

Sudeckie Przedsiębiorstwo  Robót Drogowych Jelenia Góra, 

-  modernizację drogi dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości Uniejowice , wykonawca PHU 

„TRANS-PIOTR” Agnieszka Osiadacz. 

5/  Urząd Marszałkowski Województwa Dolnośląskiego kontrolował realizację zadania: „remont da-

chu, elewacji i malowanie świetlicy wiejskiej w Olszanicy”. 

6/  Trwa rozliczanie zadania:  „modernizacja świetlicy wiejskiej w Wojciechowie”. 

7/  Z informacji przedłożonych przez przedsiębiorców wynika, że  w okresie sprawozdawczym nikt nie 

zawarł umowy na wywóz nieczystości ciekłych.  

8/  W ramach prowadzonego  postępowania administracyjnego w przedmiocie wydania decyzji o  

środowiskowych uwarunkowaniach dla inwestycji  polegającej na  budowie trzech elektrowni wia-

trowych w miejscowości Jadwisin  nałożono na inwestora obowiązek opracowania raportu  dla tego 

przedsięwzięcia , na podstawie którego będzie prowadzona ocena oddziaływania przedsięwzięcia na 

środowisko.  

9/  Na wniosek Ministerstwa  Środowiska  w przedmiocie udzielenia koncesji na poszukiwanie złóż 

ropy naftowej i gazu ziemnego w obszarze „Bolesławiec” dotyczący  zaopiniowania projektu przygo-

towywanego przez Spółkę PPI CHROBOK S.A. na obszarze „BOLESŁAWIEC” obejmującym część blo-

ków koncesyjnych nr 283, 284, 303 i 304 położonych na terenie  gmin  Bolesławic, Gromadka, Warta 

Bolesławiecka, Chojnów, Lubań, Zagrodno i miast i gmin Nowogrodziec, Lwówek Śląski, Węgliniec i  

Bolesławiec – wydano pozytywną opinię.  

10/Odłowiono dwa bezdomne psy, które zostały porzucone w miejscowości Modlikowice.  
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11/Dokonano odbioru trzech przydomowych oczyszczalni ścieków, które zostały wykonane przez 

mieszkańców w miejscowościach Modlikowice, Zagrodno i Grodziec.  Na dzień dzisiejszy jeden wnio-

sek o dofinansowanie został rozpatrzony pozytywnie. Właściciele dwóch pozostałych oczyszczalni 

zobowiązano do poprawienia dokumentacji , gdyż jest niezgodna z rzeczywistym wykonaniem w te-

renie.  Aktualnie zgłoszono jeszcze do odbioru dwie przydomowe oczyszczalnie  ścieków w miejsco-

wościach Zagrodno i Radziechów.  

12/Na dzień 15 i 16 września br. z udziałem firmy AG-EKO z Lubina zorganizowano zbiórkę zużytego 

sprzętu elektrycznego  i elektronicznego,  podczas  której mieszkańcy Gminy będą mogli  bezpłatnie 

wyzbyć się tego sprzętu.  

13/Wydano decyzje zezwalające na usunięcie: 

-  196 drzew dla osób  fizycznych, 

- 8 drzew dla Dolnośląskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych,  

- 1 drzewa dla AGROPARTNER Olszanica.   

 

14/Wszczęto postępowanie  administracyjne dotyczące wydania decyzji  celu publicznego na budo-

wę: 

- linii kablowej SN od stacji GPZ 110/20/kV Brochocin do stacji  R-747-30 w miejscowości Za-

grodno,  

- linii napowietrznej SN w celu powiązania stacji 682 110/20 kV w Brochocinie z linia L-745 w 

miejscowości Brochocin. 

 

15/Wydano decyzje o warunkach zabudowy na: 

- budowę budynku gospodarczego oraz garażu na działce nr 408/4 w miejscowości Uniejowice, 

- rozbudowę budynku mieszkalnego na działce nr 265/2 w miejscowości Radziechów, 

- budowę ganku wejściowego do budynku mieszkalnego w miejscowości Zagrodno,  

- rozbudowę parteru budynku mieszkalnego na działce nr 395 w miejscowości Wojciechów, 

- budowę wiaty na maszyny i sprzęt rolniczy na działce nr 973 w miejscowości Zagrodno. 

 

16/Wszczęto postępowanie administracyjne dotyczące  wydania decyzji  o warunkach zabudowy na : 

-  budowę zagrody wiejskiej  na działce nr 138  w Łukaszowie, 

-  budowę budynku gospodarczo-garażowego  na działce nr 777/48 w miejscowości Zagrodno,  

-  adaptację stodoły na budynek mieszkalny na działce nr 256 w miejscowości Uniejowice. 

 

17/Na bieżąco przyjmowano wnioski o wpis bądź zmianę wpisu w ewidencji działalności gospodarczej 

oraz  aktualizowano dane ewidencyjne przedsiębiorców  prowadzących  działalność gospodarczą  w 

systemie Centralnej Ewidencji  i Informacji o działalności Gospodarczej.  

 

18/ Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Zagrodnie  na posiedzeniach  odby-

tych  6 i 20 sierpnia br. pozytywnie zaopiniowała wnioski  i wydała zezwolenia na jednorazową sprze-

daż napojów alkoholowych  podczas Turnieju Łuczniczego o Srebrny Pierścień Kasztelana  na Zamku 

Grodziec oraz  dożynek gminnych i wiejskich organizowanych  w miejscowościach  Brochocin i Ra-

dziechów.  
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19/Zgodnie z miesięcznym raportem podmiotu odbierającego odpady komunalne od właścicieli nie-

ruchomości  zamieszkałych i niezamieszkałych z terenu Gminy Zagrodno w miesiącu lipcu 2014 r. 

odebrano: 

- 74,14 Mg  zmieszanych odpadów komunalnych, 

- 6,45 Mg  zmieszanych  odpadów opakowaniowych, 

- 6,07 Mg opakowań szklanych, 

- 0,58 Mg opakowań z tworzyw sztucznych.  

Na bieżąco przyjmowano deklaracje i korekty deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie od-

padami komunalnymi.  

 

20/Przekazano  III i IV transzę dotacji na realizację zadań publicznych z zakresu wspierania i upo-

wszechniania kultury fizycznej i sportu w roku 2014. 

 

Ponadto wójt gminy Mieczysław Słonina przekazał radnym  informację z realizacji interpelacji i zapy-

tań  radnych zgłoszonych na sesji Rady Gminy Zagrodno w dniu  24 lipca 2014 r.  

         

Do pkt 3. 

 

Radna Teresa Doktor: 

- Zwróciła się z prośbą o wystąpienie do  Powiatowego Zarządu Dróg w Złotoryi  o założenie 

barierek ochronnych przy drodze powiatowej w Modlikowicach przed mostem kolejowym  po prawej 

stronie jadąc od strony Chojnowa w stronę Zagrodna. W uzasadnieniu poinformowała, że  na tym 

odcinku drogi jest niebezpiecznie, ponieważ jest wąskie pobocze, a rów  głęboki.  

- Zgłosiła, że w drodze brukowej  w Zagrodnie przebiegającej koło posesji p. Kotylaka wypadła  

najpierw jedna kostka, a  obecnie  ten ubytek powiększa się.  

Radna Walentyna Tkaczyszyn zwróciła się z prośbą o wystąpienie do Agencji Nieruchomości Rolnych 

o wytyczenie drogi w obrębie osiedla mieszkaniowego w Łukaszowie, ponieważ  mieszkańcy z powo-

du braku jej granic są skonfliktowani. 

Radny Stanisław Bachmatiuk: 

- W imieniu Pana Mierzwiaka z Uniejowic zapytał, dlaczego nie będzie kładziony asfalt na od-

cinku drogi w kierunku Jego posesji. 

- Poinformował, że w rzece Skora  w Uniejowicach koło posesji p. Panasiuka i p. Puzewicza  

utworzyła się wysepka, w związku z czym woda płynie tylko jedną stroną  wymywając brzeg. Zwrócił 

się z prośbą o zgłoszenie tego faktu do Zarządu   Melioracji  i Urządzeń Wodnych. 

Radna Danuta Kuźniar zwróciła się z prośbą o podcięcie gałęzi lip rosnących na cmentarzu w  

Modlikowicach.   
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Radna Antonina Rystau: 

 

- Zgłosiła pilną potrzebę wycięcia zakrzaczenia przy drodze powiatowej  przed Wojciechowem 

od strony Modlikowic. 

- Poinformowała, że  dwukrotnie zgłaszała  problem naruszonych poboczy przy drodze  

powiatowej przez Wojciechów oraz spękanego asfaltu na tej drodze i dwukrotnie otrzymywała  

odpowiedź, że przyjrzą  się tej sprawie, ale do dnia dzisiejszego nic w tej sprawie nie zrobiono. 

  

- Zgłosiła, że w świetlicy wiejskiej w Wojciechowie nie domykają się drzwi  na werandę.   

Zwróciła się  z prośbą o usunięcie tej usterki. Nadmieniła, że już wcześniej zgłaszała ten problem  

Panu  Patronowi, ale bez rezultatu.  

 

Radny Waldemar Chudziński  ponowił  interpelację odnośnie zjazdu z drogi wojewódzkiej w  

Zagrodnie  na drogę gminną  w Łukaszowie. Poinformował, że brak oznakowania zjazdu stanowi 

ogromne zagrożenie dla użytkowników  drogi.  Znalezienie zjazdu graniczy z cudem. Pomimo włączo-

nego kierunkowskazu  przez samochód skręcający na  drogę na Łukaszów,  samochody jadące za  nim 

ostro hamują. Wniósł o oznakowanie zjazdu  znakami A-6b, A-6c  lub znakiem poziomym P-3. 

 

Radny Piotr Janczyszyn poinformował, że rodzice dzieci, które chodzą do przedszkola  w Zagrodnie  

proszą o zabezpieczenie placu zabaw przynajmniej na czas przebywania dzieci w przedszkolu, ponie-

waż osoby trzecie spożywają na nim alkohol.  

 

Radny Jan Łuc  złożył interpelacje na piśmie o następującej treści: 

 

„Zwracam się z prośbą o zabezpieczenie środków finansowych z funduszu gminy w 2015 r. na 

 następujące cele:  

1. Budowa dwóch dróg asfaltowych, dojazdowych do posesji Państwa Rachwałów, Grzywiń-

skich, Bajorów, Jakubiaków  i Zawiślaków oraz do posesji Państwa Szczawińskich, Polaków, 

Surówków.  Od wielu lat Ci Państwo nie mają należytego dojazdu do swoich  domostw.  

2. Budowa mostu na potoku „Zimnik” na drodze gminnej za posesją państwa Chmielowskich w 

kierunku Nowej Wsi Grodziskiej. Kręgi o średnicy   1300 mm są złożone przy budynku pań-

stwa Kaliciaków. 

3. Przekazanie gruntu po bazie kółka rolniczego  nr działki 245 pod budowę boiska sportowego. 

Działka ta od lat stoi nieużytkowana. Grodziec pozostał jedyną wioską w naszej gminie, w 

której dzieci nie mają gdzie grać w piłkę.”.  

 

Do pkt 4. 

 

Przewodniczący  rady gminy Stanisław Olechowski poinformował, że odbyły się spotkania  z  firmą, 

która zaoferowała  wymianę  na terenie gminy oświetlenia ulicznego z rtęciowego na ledowe w ra-

mach partnerstwa publiczno-prywatnego, pierwsze 13 maja br.  przy udziale wójta, skarbnika i prze-

wodniczącego rady gminy,  drugie z  radnymi i sołtysami przed sesją Rady Gminy  Zagrodno w dniu 26 

czerwca 2014 r.  Przypomniał, że informował radnych i sołtysów, że takie oświetlenie zostało wybu-

dowane  w parku w Legnicy i zachęcił do  obejrzenia tych urządzeń  podczas świecenia.  



6 
 

 

Radny Walenty Luszniewski stwierdził,  że podejmowanie decyzji w  tej sprawie trwa już  za długo, 

ponieważ rozbudowa oświetlenia  na terenie gminy , która jest zaplanowana podczas tej wymiany,  

jest bardzo potrzebna. Dodał, że po wymianie oświetlenia  lampy  będą  stały tam, gdzie są potrzeb-

ne, a nie gdzie są słupy. Podkreślił, że tym samym będzie to uniezależnienie  się od firmy TAURON.   

 

Radny Stanisław Bachmatiuk  zapytał, czy po wymianie pozostanie oświetlenie ścieżek  w Uniejowi-

cach, którymi chodzą mieszkańcy.  

 

Radny Piotr Janczyszyn  powiedział, że Jego zdaniem  w miejsce istniejących lamp zostaną postawio-

ne nowe, a dodatkowo oświetlenie zostanie rozbudowane.  Ponadto zapytał, czy  firma podtrzymuje 

termin realizacji  zadania.  

 

Radca prawny Marian  Tarnowski   poinformował, że  procedury administracyjne  prowadzone w ra-

mach partnerstwa publiczno-prywatnego  trwają dłużej niż realizacja przedsięwzięcia. Zwrócił uwagę, 

że samorządy nie zawsze dobrze wychodzą na współpracy  z podmiotami prywatnymi. Poinformował, 

że firma, która zaprezentowała swoją ofertę w gminie będzie mogła brać udział w przetargu, który 

będzie ogłoszony na realizację przedmiotowego zadania .  

 

Radni Stanisław Bachmatiuk  wniósł, aby w etap projektowania zostali włączeni  sołtysi, czy radni, 

którzy wskażą, gdzie  są potrzebne  lampy.  

 

Radny Tadeusz Suchecki stwierdził, że w którymś momencie unijne prawo będzie nakazywało wymia-

nę żarówek  i będzie to nałożone na gminy, w związku z czym lepiej to zrobić wcześniej, tym bardziej, 

że  planowana przy tym rozbudowa oświetlenia jest bardzo potrzebna  mieszkańcom.  

 

Radny Jan Siemianowski  zwrócił uwagę, że  teraz na terenie gminy mamy punkty świetlne, a nie 

oświetlenie uliczne. Poinformował, że w Radziechowie  są miejsca, w których lampy są potrzebne, ale 

ich nie ma, ponieważ nie było słupów. Potwierdził, że na etapie projektowana budowy oświetlenia z 

lampami LED konieczna jest konsultacja z sołtysami  wsi.  

 

Przewodniczący  rady gminy Stanisław Olechowski stwierdził na sali obrad obecność  14 radnych i 

zapytał, kto jest za zmianą systemu oświetlenia ulicznego na terenie gminy z rtęciowego na ledowe. 

 

Rada gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie opowiedziała się za zmianą systemu oświetlenia 

ulicznego z rtęciowego na ledowe.   

 

Do pkt 5. 

 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na 

sesję otrzymali  informację z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zagrodnie  za  

pierwsze półrocze 2014 r.   Dodał, że informacja była przedmiotem obrad Komisji Rolnictwa, Oświaty 

i Zdrowia na posiedzeniu w dniu 9 września 2014 r. i została przez tą komisję przyjęta.  Następnie 

otworzył dyskusję,  w której radni nie zabrali głosu, w związku z czym uznał informację za przyjętą.  
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Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Do pkt 6. 

 

1/ Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski poinformował, że radni wraz z zawiado-

mieniami na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2014 r. Odczytał 

projekt uchwały i poinformował, że był on przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Infrastruktury Gmi-

ny na posiedzeniu w dniu  8 września 2014 r.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Gminy Teresa Doktor  poinformowała, że komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Następnie przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski otworzył dyskusję, w której radni nie 

zabrali głosu, w związku z czym stwierdził na sali obrad obecność  14 radnych i projekt uchwały pod-

dał pod głosowanie.  

 

Rada gminy w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę jednogłośnie -  14 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XLIV.303.2014 Rady Gminy Zagrodno z dnia 10 września 2014 r.  w sprawie zmiany 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

budżetu gminy na 2014 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

--------------------------------------------------------------------------------------  

 

2/ Przewodniczący rady gminy  Stanisław  Olechowski   poinformował, że radni wraz z zawiado-

mieniami na sesję otrzymali projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu  zagospoda-

rowania przestrzennego terenu w obrębie Radziechów. Odczytał projekt uchwały i poinformował, że 

był on przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Infrastruktury Gminy na posiedzeniu w dniu 8 września 

2014 r.   

 

Przewodnicząca  Komisji Budżetu i Infrastruktury Gminy Teresa Doktor  poinformowała, że komisja 

po uzyskaniu  odpowiedzi na zapytania pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Radny Jan Siemianowski   przytoczył zapis § 13.1. projektu uchwały: ”Ustala się sposób i termin tym-

czasowego zagospodarowania, urządzenia  i użytkowania terenów  PE1, PE2, PE3, PE4 i PE5: tereny 

mogą być użytkowane tymczasowo, do czasu realizacji ustaleń planu, jako rolnicze.”  Zwrócił się z 

zapytaniem do radcy prawnego, czy ten zapis nie  będzie kolidował, jeżeli  objęte nim tereny są już na 

dzień dzisiejszy eksploatowane.  

 

Radca prawny Marian Tarnowski poinformował, że odpowiedzi na to pytanie może udzielić tylko pro-

jektant, architekt.  

 

Przewodnicząca  Komisji Budżetu i Infrastruktury Gminy Teresa Doktor  poinformowała, że na posie-

dzeniu komisji projektant  odpowiedział, że w momencie opracowywania planu tereny objęte tym 

zapisem nie były eksploatowane. 
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Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski  stwierdził na sali obrad obecność 14 radnych i 

projekt uchwały poddał pod głosowanie.   

 

Rada gminy w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę  jednogłośnie.  

 

Uchwała Nr XLIV.304.2014 Rady Gminy Zagrodno z dnia 10 września 2014 r. w sprawie uchwalenia 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu w obrębie Radziechów stanowi  

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

załącznik nr 6 do protokołu. 

-------------------------------------  

 

Do pkt 7. 

 

Sekretarz  gminy Urszula Kindler poinformowała, że radni otrzymają odpowiedzi na złożone interpe-

lacje i zapytania na najbliższej sesji.  

 

Do pkt 8. 

 

Protokół z ostatniej sesji został przyjęty w głosowaniu jawnym jednogłośnie – 14 głosami „za”.  

 

Do pkt 9. 

1/ Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski przypomniał radnym o obowiązku  złożenia 

oświadczeń  majątkowych  według stanu na dzień 21 września  2014 r.  

 

2/ Sołtys wsi Olszanica Anna Lisowska przypomniała o obietnicy wymiany w sołectwach drew-

nianych tablic ogłoszeń na nowe. Poinformowała, że w Olszanicy pilnej wymiany wymaga tablica 

ogłoszeń koło byłej poczty.  

3/ Sołtys wsi Jadwisin Leon Wijatyk: 

-  Zgłosił pilną potrzebę podcięcia gałęzi drzew rosnących przy drodze powiatowej przez Jadwisin. 

Poinformował, że  gałęzie między innymi  zasłaniają oświetlenie uliczne, nie przepuszczają światła. 

-  Poinformował, że regulacja rzeki Skora w Jadwisinie na wysokości posesji p. Kilan nic nie dała, po-

nieważ koło posesji  p. Gibasa jest niecka i tam woda wylewa na łąkę  okrążając posesję p. Kilian.  

Zwrócił się z prośbą o podwyższenie wału, ponieważ tylko to spowoduje, że woda  zostanie w korycie 

rzeki.      

-  Zgłosił, że koło krzyża i przystanku w Jadwisinie nie ma lampy ulicznej.  

4/ Sołtys wsi Grodziec Jan Orzech: 

-  Podziękował za wycięcie zakrzaczenia  przy drodze gminnej w Grodźcu. Zwrócił się z prośbą o wy-

cięcie  przy tej drodze , w miarę możliwości, grubszych konarów.  
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-  Poinformował,  że na drodze powiatowej w Grodźcu koło świetlicy jest niecka, w której podczas 

opadów stoją kałuże wody.  Woda z tych kałuż  przez jadące samochody jest rozpryskiwana po ścia-

nach świetlicy, które są świeżo odmalowane.  Zwrócił się z prośbą o rozwiązanie tego problemu.  

-  Zwrócił się o wyrażenie zgody, aby p. Kaliciak z Grodźca mógł w czynie społecznym kontynuować 

budowę boiska sportowego w Grodźcu poprzez nawożenie na niego ziemi.  

5/ Sołtys wsi Radziechów Anna Senko   poinformowała, że w Radziechowie przy drodze z kostki 

koło posesji p. Sawy ( wjazd do dworu)jest sucha lipa.  Zwróciła się z prośbą o jej wycięcie.   

6/ Sołtys  Zagrodno - Osiedle Czesław Gap zwrócił się z prośbą o podcięcie gałęzi drzew rosną-

cych przy drodze wojewódzkiej w Zagrodnie  na odcinku od  Gminnego Ośrodka Zdrowia w Zagrodnie 

do wjazdu na osiedle. 

Do pkt 10. 

Przewodniczący rady gminy Stanisław Olechowski zamknął obrady sesji.  

Na tym protokół został zakończony.  

Prot. T. Lech 

 

 

                                                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

 

                                                                                                                   Stanisław Olechowski   

 

 


